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Beslutande 

 

Hans Lindberg (S), ordförande 

Anders Ågren (M), 1:e vice ordförande 

Janet Ågren (S), 2:e vice ordförande 

Tomas Wennström (S) 

Peter Vigren (S), tjänstgörande ersättare för Moa Brydsten (S) 

Andreas Lundgren (S) 

Christina Bernhardsson (S), tjänstgörande ersättare för Carin Nilsson (S) 

Lena Andersson (M) 

Bore Sköld (V) 

Åsa Bäckström (V), tjänstgörande ersättare för Ellen Ström (V) 

Mattias Larsson (C) 

Lars Forsgren (SD) 

Nils Seye Larsen (MP) 

Maria Lindvall (‐)(L) 

Veronica Kerr (KD) 

 

Ej tjänstgörande ersättare 

Mikael Berglund (S)     

Elmer Eriksson (M)     

Igor Hell (M)     

Ulrik Berg (M)     

Åsa Bäckström (V)     

Jan‐Olov Carlsson (V)   

Maja Westling Palmberg (C)     

Markus Pakola (SD)     

Mariam Salem (MP)     

Anders Norqvist (L)     

Davis Kaza (AP) 

 

Tjänstemän 

Margaretha Alfredsson, stadsdirektör 

Fredrik Lundberg, vd Umeå Kommunföretag AB 

Robert Hansson, vd Umeva/Vakin, § 107 
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§ 107 

 

Diarienr: KS‐2024/00037 

Bolagsinformation: Umeva/Vakin 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

att till protokollet notera att kommunstyrelsen tagit del av 

informationen. 

Ärendebeskrivning 

Som en del i kommunstyrelsens uppsiktsplikt över bolagen inbjuds  

verkställande direktör eller annan representant för bolaget att berätta om  

verksamheten. I presentationen ingår nulägesbeskrivning, framtida  

utmaningar samt avstämning mot ägardirektivet.  

 

Bolagsinformation lämnas av vd Robert Hansson 
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§ 108 

 

Diarienr: KS‐2024/00710 

SM‐veckan vinter 2026 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar  

 

att ansöka till Riksidrottsförbundet om att få vara värdkommun för SM‐

veckan vinter 2026 där längdskidtävlingarna genomförs på Stadsliden i 

centrala Umeå  

 

att ansöka till Riksidrottsförbundet om option att vara värdkommun för 

SM‐veckan vinter 2029 med avsikt att längdskidtävlingarna genomförs på 

Ersmarksberget. En förutsättning för genomförandet av arrangemanget 

år 2029 är att avtal finns upprättat mellan Riksidrottsförbundet, SVT och 

Svenska Skidförbundet 

 

att vid ett positivt besked från Riksidrottsförbundet uppdra till 

fritidsnämnden att tillsammans med näringslivsavdelningen ansvara för 

arrangemanget från kommunens sida  

 

att finansieringen av SM‐veckan hanteras i budgetprocessen för 2026. 

Ärendebeskrivning 

Fritidsnämnden har inkommit med en skrivelse till kommunstyrelsen med 

förslag om att Umeå kommun ska ansöka om att vara värd för SM‐veckan 

vintern 2026 samt få en option för 2029 års arrangemang.  

 

Näringslivsenheten och Visit Umeå ser positivt på SM‐veckan utifrån de 

värden som ett sådant arrangemang ger och hur det bidrar till Umeås 

tillväxt. Utöver direkta effekter för det lokala närings‐ och föreningslivet 

bidrar arrangemanget till att stärka Umeåbornas upplevelse av Umeå som 

en bra plats att bo och leva på samt stärker bilden av Umeå som attraktiv 

plats för inflyttare, investerare och besökare. 
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Enligt Riksidrottsförbundet krävs att värdkommunen avsätter medel 

motsvarande på 8‐10 mnkr för arrangemanget. Genom att skicka in 

ansökan åtar sig kommunen således denna kostnad, och behöver hantera 

den inom ramen för kommunens budgetprocess för 2026.  

Beslutsunderlag 

Beslut från fritidsnämnden 

Inbjudan från Riksidrottsförbundet med bilaga kravspecifikation för Skid‐

SM (längdskidåkning) 

Beredningsansvariga 

Lena Höök Gustafsson 

Peter Juneblad 

Näringslivs‐ och arbetsutskottets beslutsgång 

Näringslivs‐ och arbetsutskottet beslutar enligt tjänsteskrivelsens förslag. 

 

Kommunstyrelsens beslutsordning 

Yrkanden 

Hans Lindberg (S) – Bifall till näringslivs‐ och arbetsutskottets förslag. 

Lars Forsgren (SD) – Avslag till förslaget. 

 

Propositionsordning som godkänns 

Bifall mot avslag till näringslivs‐ och arbetsutskottets förslag. Ordföranden 

finner att kommunstyrelsen beslutar enligt näringslivs‐ och 

arbetsutskottets förslag. 

Beslutet ska skickas till 
Fritidsnämnden     
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§ 109 

 

Diarienr: KS‐2023/00866 

Granskningsyttrande ‐ ändrade havsplaner för 

Bottniska viken, Östersjön och Västerhavet 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

att avge yttrande över förslag till ändrade havsplaner för Bottniska viken, 

Östersjön och Västerhavet i enlighet med bilagan ”Granskningsyttrande 

över ändrade havsplaner” med Janet Ågrens (S) m.fl. tillägg och ändring. 

 

Nils Seye Larsen (MP) deltar inte i beslutet. 

Ärendebeskrivning 

Havs‐ och vattenmyndigheten har tagit fram en granskningsversion av 

förslag till ändrade havsplaner för Bottniska viken, Östersjön och 

Västerhavet. Mellan 16 maj och 30 augusti 2024 är förslag till ändrade 

havsplaner med tillhörande konsekvensbeskrivning och 

samrådsredogörelse ute på granskning och Umeå kommun lämnar 

synpunkter i enlighet med bilagan ”Granskningsyttrande över ändrade 

havsplaner”. 

 

Bakgrund 

Under processen med att ta fram nu gällande havsplaner lämnade Umeå 

kommun synpunkter i både tidigt samråd 2016 samt under samråd 2018. I 

samband med att nu gällande havsplaner antogs 2022 fick även Havs‐ och 

vattenmyndigheten i uppdrag att ta fram nya eller ändrade områden för 

energiutvinning i havsplanerna. Under processen att ta fram ändrade 

havsplaner gjorde Umeå kommun ett inspel i augusti 2023 till Havs‐ och 

vattenmyndigheten om att på ett tydligare sätt lyfta frågan om en fast 

förbindelse över Norra Kvarken mellan Umeå och Vasa.  
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Under samrådet för ändrade havsplaner lämnade Umeå kommun i 

december 2023 ett yttrande som bemöts i tillhörande Samrådsredogörelse.  

Vissa justeringar och förtydliganden har gjorts utifrån yttrandet, dock har 

inga större förändringar gjorts. Angående kommunens synpunkt kring att 

ett reservat för en framtida fast förbindelse mellan Umeå och Vasa bör 

pekas ut bemöts med argumentet att det inte finns någon nationell 

planering för en sådan förbindelse. HaV konstaterar samtidigt att det inte 

finns något i havsplanen som motverkar ett sådant arbete i framtiden.  

 

Förslag till yttrande återfinns i bilaga ”Granskningsyttrande över ändrade 

havsplaner”. 

 

Som underlag till Umeå kommuns samlade yttrande har miljö‐ och 

hälsoskydd yttrat sig. Förslag till samlat yttrande har tagits fram i samråd 

mellan Strategisk utveckling, Miljö‐ och hälsoskydd samt INAB. 

Beslutsunderlag 

Granskningsyttrande över ändrade havsplaner 

Förslag till ändrade havsplaner för Bottniska viken, Östersjön och 

Västerhavet, Granskningsversion 

Bilaga Planeringsförutsättningar 

Konsekvensbeskrivning av förslag till ändrade havsplaner 

Samrådsredogörelse  

Beredningsansvariga 

Hanna Jonsson 

Planeringsutskottets beslutsordning 

Planeringsutskottet beslutar enligt tjänsteskrivelsens förslag. 

 

Kommunstyrelsens beslutsordning 

Yrkanden 

Janet Ågren (S) med instämmande av Anders Ågren (M), Mattias Larsson 

(C), Maria Lindvall (‐) (L) och Veronica Kerr (KD) – Bifall till 

planeringsutskottets förslag med tillägg i kursiv stil samt ändring/strykning 

enligt nedan: 

Reservat för fast förbindelse 
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Umeå kommun noterar svaret på samrådsyttrandet och har kännedom om 

att det inte finns någon nationell planering för en framtida fast förbindelse. 

Det noteras även att texten i planhandlingen har utvecklats och 

information om att Finland utreder frågan. Umeå kommun följer den finska 

utredningen och fortsätter studera frågan bland annat utifrån resultatet av 

utredningen.  

  

En framtida fast förbindelse kommer att få stor betydelse för säkerhet, 

näringsliv och energiförsörjning i Norden. Utifrån ett nytt geopolitiskt läge 

och NATO‐medlemskap finns behov av utvecklade militära transportvägar 

och civila försörjningsvägar mellan Finland, Sverige och Norge. Den 

pågående nyindustrialiseringen och gröna omställningen i Norden ökar 

också godsflödena och behovet av effektiva transportvägar, liksom behovet 

av att koppla ihop energiförsörjningen inom Norden och att stärka det 

gränsregionala samarbetet i öst‐västlig riktning. En koppling över Kvarken 

(en Nordic Connector) blir en viktig kompletterande länk för att 

sammanföra de nordiska länderna. 

   

Utifrån ovanstående, och utifrån att den finska regeringen påbörjat ett 

seriöst utredningsarbete, är det ytterst angeläget att ta fram planer som 

tar hänsyn till en möjlig förbindelse. Även om det inte finns någon formell 

svensk nationell planering för den, anser Umeå kommun att Havsplanen 

tydligare bör uttrycka att den fortsatta processen ska utgöra underlag för 

prövningen av verksamheter och etableringar i området, med inriktningen 

att en framtida fast förbindelse mellan Sverige och Finland över Kvarken 

inte får förhindras eller försvåras. 

  

Att något i havsplanen inte motverkar ett sådant arbete i framtiden då det 

inte finns några särskilda anspråk utpekade i det stråket är korrekt. Dock är 

hela områden utpekat för Generell användning och det tolkar Umeå 

kommun som att framtida etableringar eller utvecklingar inte hindras av 

havsplanen. Om etableringar tillkommer inom Generell användning kan 

dessa, beroende på karaktär, innebära ett hinder för en framtida fast 

förbindelse. I havsplanen står att ”I det fall en kommun har redovisat 

tydliga avsikter i fråga om den framtida användningen av de havsområden 

som omfattas både av en översiktsplan och en havsplan, vägs de in vid 

beslutet om havsplan.”. Umeå kommun menar därför att det finns skäl för 
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ett reservat för fast förbindelse i havsplanen, då detta finns med som en 

tydlig avsikt i Umeå kommuns översiktsplan. Frågan är strategiskt viktigt 

även ur ett regionalt perspektiv, se Region Västerbottens samrådsyttrande. 

De utredningskorridorer som Kvarkenrådet och andra intressenter tidigare 

tagit fram (bilagt) bör redovisas i havsplanen och tills vidare fungera som 

underlag för fortsatt planering. 

 

Utredningskorridorer  

 
 

Redovisning i Umeå kommuns översiktsplan 

 

 

Lars Forsgren (SD) – Ändringsyrkande: Ersätta yttrandet med följande; 

"Umeå kommun ställer sig skeptisk till vidare utveckling av havsbaserade 

vindkraftverk i Bottenviken. Vi ser med oro hur havsbaserad vindkraft står i 

direkt konkurrens med näringsverksamhet, turism, kulturmiljö och 

naturmiljö. Det borde ligga i statens intresse att aktivt synliggöra och 
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problematisera konsekvenserna av exploatering i våra hav, detta oaktat 

diskussionerna om vindkraftens nytta till vårt energisystem." 

 

Propositionsordning som godkänns 

Bifall till planeringsutskottets förslag inklusive tillägg och ändring av Janet 

Ågren (S) m.fl. mot Lars Forsgrens (SD) förslag. Ordföranden finner att 

kommunstyrelsen beslutar enligt planeringsutskottets förslag inklusive 

tillägg och ändring av Janet Ågren (S) m.fl. 

Beslutet ska skickas till 
Havs‐ och vattenmyndigheten, havochvatten@havochvatten.se senast 30 

augusti, märk med diarienummer 2024‐001194.   
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§ 110 

 

Diarienr: KS‐2024/00630 

Svar på remiss: Ansökan om ny nätkoncession för 

område för Skellefteå Kraft Elnät AB, 2023‐103623 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar  

 

att avge yttrande enligt nedan. 

Ärendebeskrivning 

Energimarknadsinspektionen (Ei) har remitterat Umeå kommun angående 

Skellefteå Kraft Elnät AB:s ansökan om nätkoncession för område. 

Regionnätsområdet omfattar flera kommuner och för Umeå kommun 

berörs den norra delen kring Botsmark och några mindre delar vid gränsen 

mot Vindeln respektive Robertsfors. Bolaget innehar befintlig 

nätkoncession i aktuellt område med nuvarande spänningsnivå upp till 24 

kV och avser med ansökan höja nivån med en lägsta konstruktionsspänning 

på 36 kV och en högsta på 52 kV. För övriga delar av Umeå kommun har 

Umeå Energi områdeskoncession och Skellefteå Kraft bedömer att detta 

område ej berörs av aktuell ansökan.   

 

Skellefteå Krafts huvudsyfte med ansökan är att förkorta ledtider för 

tillståndsprocesser för ledningar och att snabbt kunna utföra åtgärder inom 

området. Detta med hänvisning till kraven som ställs kopplat till pågående 

energiomställning och att elnätet kan leverera kapacitet i takt med den 

accelererande elanvändningen i Skellefteå och omkringliggande tätorter. 

Med detta finns behov av att kraftigt bygga ut och modernisera 

elnätsinfrastrukturen som möter efterfrågan på fossilfri energiförsörjning 

samt nya effektkrav som följer av aktuella solkrafts‐, vindkrafts‐, 

infrastrukturs‐, industrietableringar med mera. Exempelvis kan nämnas 

Norrbotniabanan, gruvor och etableringarna inom tillverkningsindustrin, 

som kräver förstärkningar och ökad leveranssäkerhet i ett utvecklat elnät. 
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En beviljad områdeskoncession enligt ansökan innebär att elnätsbolag ej 

behöver ansöka om nätkoncession hos Ei för varje enskild ledning eller 

ombyggnation som behöver göras i området inom spänningsintervallet 36 ‐ 

52 kV. Med stöd av områdeskoncessionen kan sådana enskilda åtgärder 

tillståndsprövas utifrån gällande miljölagstiftning hos Länsstyrelsen i stället. 

En sådan omfördelning av beslutsfattande bedöms som nödvändig 

eftersom enskilda koncessioner som prövas hos Ei är en betydligt mer 

resurs‐ och tidskrävande process än tillståndsprocesser hos Länsstyrelsen. 

Myndigheter och nätbolag belastas därmed inte på samma sätt och 

Länsstyrelsen har ändå samma tillsynsansvar som vid ordinära 

koncessioner.  

 

Skellefteå Kraft ser sammanfattningsvis att detta är nödvändigt för att 

skapa utökat handlingsutrymme för den accelererande efterfrågan samt att 

underlätta och möjliggöra omställningen till den fossilfria 

samhällsutvecklingen i regionen.  

 

Noterbart är att det i samband med Skellefteå Krafts ansökan till Ei skett 

längre konsultationer mellan kraftbolaget, myndigheten, Sametinget och 

Svenska Samernas Riksförbund (SSR).    

 

Yttrandet har tagits fram i samverkan mellan Mex, Umeå Energi och 

Strategisk utveckling. 

Yttrande 

Umeå kommun tillstyrker i grunden Skellefteå Kraft Elnät AB:s ansökan om 

nätkoncession för område som rör kommunens delar. Umeå kommun ser 

detta som en naturlig utveckling med nödvändiga anpassningar till 

pågående energiomställning och ökande elanvändning i norra Sverige. Med 

en beviljad ansökan förväntar sig Umeå kommun dessutom att kunna dra 

nytta av en förstärkt elförsörjning såväl inom Skellefteå Krafts 

koncessionsområde som Umeå kommuns övriga delar och regionen i 

övrigt. Umeå kommun ser samma utmaningar inom hela kommunen 

utifrån den accelererande elanvändningen med möjliga etableringar av ny 

vindkraft, infrastruktur med exempelvis Norrbotniabanan, 

industrietableringar med mera. 
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Delar av områdets koncessionsgräns som avses i ansökan överensstämmer 

inte med det kommunalt helägda bolaget Umeå Energi elnäts ägo‐, drifts‐ 

och skötselgränser. Dessa avvikelser finns i ansökningshandlingarnas kartor 

på sidorna 20‐22. Det pågår en uppgörelse mellan kraftbolagen om detta 

och en komplettering/ändring behöver ske innan Ei kan fatta beslut. 

 

Områdeskoncessionen inom Umeå kommun rör renbetesmarkerna för 

samebyarna Svaipa, Gran och Ran. Umeå kommun vill understryka 

betydelsen av att Skellefteå Kraft fortsätter arbetet med att hålla en god 

dialog med Sametinget, Svenska Samernas Riksförbund (SSR) och de 

samebyar som kommer beröras av utbyggnaden. Detta genom att 

prioritera tidiga samråd i alla moment som är relevanta genom hela 

nätutvecklingsprocessen fram till kommande byggnationer inom 

elnätsinfrastrukturen i området. Exempelvis vid tillståndsprövningar, detalj‐

planering/‐projektering av ledningsutbyggnader osv. Förutom att det i 

kommande processer finns ett behov att Skellefteå Kraft fortsätter 

presentera relevant information behövs även kommunikativa insatser om 

hur och när inspel är relevanta från Sametinget, SSR och samebyarna. 

Detta besparar tid och resurser i kommande nätutvecklingsprocesser och 

tid skapas även för rennäringen att kunna planera och ställa om 

verksamheten. Med en sådan inkludering i processerna finns goda 

förutsättningar att utvecklingen av rennäringen kan ske parallellt med 

utbyggnaden av elnätsinfrastrukturen.  

Beslutsunderlag 

Begäran om yttrande över ansökan 

Ansökan om ny nätkoncession för område 

Koncessionskarta 

Plan över områdets framtida behov av överföring av el 

Karta med gränser för områdeskoncession, Umeå kommun sid 20‐23, 26 

Komplettering och bemötande 

Beredningsansvariga 

Klara Lundgren 

Aino Dahl 

Daniel Lindström 

Planeringsutskottets beslutsordning 
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Yrkanden 

Hans Lindberg (S) – Tillägg i första stycket;  

”Med en beviljad ansökan förväntar sig Umeå kommun dessutom att 

kunna dra nytta av en förstärkt elförsörjning såväl inom Skellefteå Krafts 

koncessionsområde som Umeå kommuns övriga delar och regionen i 

övrigt. Umeå kommun ser samma utmaningar inom hela kommunen 

utifrån den accelererande elanvändningen med möjliga etableringar av ny 

vindkraft, infrastruktur med exempelvis Norrbotniabanan, 

industrietableringar med mera”. 

 

Propositionsordning 

Bifall mot avslag till tjänsteskrivelsens förslag inklusive Hans Lindbergs 

tillägg. Ordföranden finner att planeringsutskottet bifaller 

tjänsteskrivelsens förslag inklusive Hans Lindbergs tillägg. 

 

Kommunstyrelsens beslutsordning 

Kommunstyrelsen beslutar enligt planeringsutskottets förslag. 

Beslutet ska skickas till 
Energimarknadsinspektionen, mejl till diariet@ei.se. Ange ärendenumret 

2023‐103623 i ämnesraden och skriv att det rör sig om ett yttrande. 

Yttrande senast den 16 augusti 2024.  
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§ 111 

 

Diarienr: KS‐2024/00555 

Anvisning för nämnder och bolags 

verksamhetsplanering 2025 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 
att fastställa anvisning för nämnder och bolags verksamhetsplanering 
2025 enligt bilaga 1. 

Ärendebeskrivning 

När kommunfullmäktige har fattat beslut om planeringsdirektivet 

fortsätter arbetet i nämnder och bolag med att ta fram en mer detaljerad 

verksamhetsplanering och budget för sin organisation. Kommunstyrelsen 

beslutar om anvisning/regler för verksamhetsplanering. Anvisningen utgår 

från de förhållningsätt och krav som framgår i kommunfullmäktiges 

riktlinjer för:  

 

‐ Riktlinjer för planeringsprocess (KF 2023‐04‐24)  

‐ Riktlinjer för aktiverande styrning (KF 2021‐03‐29)  

‐ Riktlinjer för ägarstyrning (KF 2021‐03‐29)  

‐ Riktlinjer för styrning och uppföljning av verksamhet som utförs av 
externa utförare (KF 2021‐10‐25)  

‐ Riktlinjer för Intern styrning och kontroll (KF 2011‐05‐28)  
 

Jämfört med anvisningen för 2024 års verksamhetsplanering har mindre 

justeringar gjorts i enlighet med revisionens kommentarer, för att 

säkerställa att det i nämndernas verksamhetsplaner ska framgå på vilket 

sätt de avser att följa upp sitt grunduppdrag och vilka underlag som 

nämnden avser nyttja för att bedöma grunduppdragets genomförande. 

Beslutsunderlag 

Bilaga 1. Anvisning för nämnder och bolags verksamhetsplanering 2025 
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Beredningsansvariga 

Sara Nordström 

 

Näringslivs‐ och arbetsutskottets beslutsordning 

Näringslivs‐ och arbetsutskottet beslutar enligt tjänsteskrivelsens förslag. 

 

Kommunstyrelsens beslutsordning 

Kommunstyrelsen beslutar enligt näringslivs‐ och arbetsutskottets förslag. 

Beslutet ska skickas till 
Samtliga nämnder 

Umeå Kommunföretag AB 
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§ 112 

 

Diarienr: KS‐2024/00199 

Avslut av fonder och stiftelser Per Nordström och 

Augusta Karlsson 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

att avsluta Per Nordströms donationsfond och ansöka om att upphäva 

den föreskrift som säger att enbart avkastningen får användas. Om det 

beviljas skänks återstående medel till Biståndsfonden till förmån för 

socialt utsatta 

 

att avsluta Augusta Karlssons donationsfond och ansöka om att upphäva 

den föreskrift som säger att enbart avkastningen får användas. Om det 

beviljas skänks återstående medel till Blomsterfonden till förmån för 

äldre.  

Ärendebeskrivning 

Umeå kommun förvaltar ett antal donationsfonder. Enligt stiftelselagen 

finns en möjlighet att förvaltaren får besluta om att förbruka stiftelsens 

tillgångar, och därmed avsluta stiftelsen. Det kan beviljas om stiftelsen 

uppfyller följande villkor: 

 

‐ stiftelsen bildades för mer än 20 år sedan 

‐ stiftelsen inte har kunnat främja sitt ändamål under de senaste fem 

åren 

‐ värdet av tillgångarna understigit ett gränsbelopp som motsvarar 

tio gånger det då gällande prisbasbeloppet 

‐ stiftelsen saknar skulder. 

Ansökan om att förbruka stiftelsens tillgångar hanteras av länsstyrelsen 

Norrbotten. Båda stiftelserna har anknuten förvaltning. Om ansökan inte 

kan hanteras av länsstyrelsen görs ansökan hos Kammarkollegiet.  
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Per Nordströms donationsfond  

Per Nordström var ordförande i fattigvårdsnämnden och donerade pengar 

till två olika fonder mellan 1894 – 1905 dels till en stipendiefond som är 

avslutad, dels en donationsfond ibland kallad beklädnadsfonden. Den årliga 

räntan från donationsfonden skulle utdelas till fattiga och nödställda. 

Utdelningen skulle helst ske strax för jul varje år. Kapitalet 2024 uppgår till 

ca 10 580 kr. Kapitalet i fonden är för litet för att det ska generera någon 

avkastning. De summor som är möjliga att dela ut är för små för att 

motivera den administration som krävs. Fonden har tidigare använts för 

beklädnad av fattiga barn. Världen och samhällets stödinsatser har 

förändrats sedan 1897. Den typen av stödinsatser sker numer inom ramen 

för socialtjänstlagen.  

 

Augusta Karlssons donationsfond 

Bildades 1928 då Augusta Karlsson testamenterade en summa av 4 000 kr 

att förvaltas av stadsfullmäktige i Umeå. Fonden har två ideella förvaltare 

som utses av kommunfullmäktige, men alla beslut kring fondens 

förvaltning fattas av kommunstyrelsen. Räntan skulle delas ut till mindre 

bemedlade, ensamstående och äldre personer. Kapitalet i fonden uppgår 

till ca 21 952. Kapitalet i fonden är för litet för att det ska generera någon 

avkastning. De summor som är möjliga att dela ut är för små för att 

motivera den administration som krävs. Syftet med donationsfonden har i 

många delar spelat ut sin roll då äldre har rätt till andra stödinsatser som 

inte fanns för hundra år sedan. Senaste utdelning var 2012. De ideella 

förvaltarna föreslår kommunstyrelsen att ansöka om att avsluta fonden. 

Beslutsunderlag 

Bilaga 1. Protokoll möte ideella förvaltare 

Näringslivs‐ och arbetsutskottets beslutsordning 

Näringslivs‐ och arbetsutskottet beslutar enligt tjänsteskrivelsens förslag. 

 

Kommunstyrelsens beslutsordning 

Kommunstyrelsen beslutar enligt näringslivs‐ och arbetsutskottets förslag. 

Beredningsansvariga 

Sara Nordström 
 



Sida 19 av 54 

Umeå kommun  Sammanträdesprotokoll 

Kommunstyrelsen  2024‐08‐13 

 

       
Justerares sign:    Utdraget bestyrks: 

 

Beslutet ska skickas till 
Carin Nilsson 
Elmer Eriksson 
Sara Nordström  
Lönesupport, Troman     
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§ 113 

 

Diarienr: KS‐2024/00648 

Avsägelse: Ersättare i kommunstyrelsen och 

ledamot i kommunstyrelsens hållbarhetsutskott; 

Hanna Lundin Jernberg (L) 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

att till ledamot i kommunstyrelsens hållbarhetsutskott utse Anders 

Norqvist (L). 

Ärendebeskrivning 

Kommunfullmäktige beviljade 2024‐06‐17 Hanna Lundin Jernberg (L) 

begärt entledigande från uppdragen som ersättare i kommunstyrelsen och 

ledamot i hållbarhetsutskottet.  

 

Vid samma tillfälle utsåg kommunfullmäktige Anders Norqvist (L) till ny 

ersättare i kommunstyrelsen.  

Beslutsunderlag 

Beslut Kommunfullmäktige 2024‐06‐17 §  

Beredningsansvariga 

Anna Holmstedt, nämndsekreterare 

Näringslivs‐ och arbetsutskottets beslutsordning 

Näringslivs‐ och arbetsutskottet beslutar enligt tjänsteskrivelsens förslag. 

 

Kommunstyrelsens beslutsordning 

Kommunstyrelsen beslutar enligt näringslivs‐ och arbetsutskottets förslag. 
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Beslutet ska skickas till 
Anders Norqvist 

KS diarium 

Lönesupport, Troman     
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§ 114 

 

Diarienr: KS‐2024/00023 

Finans‐ och kraftrapport maj 2024 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

att godkänna Finans‐ och kraftrapport maj 2024. 

Ärendebeskrivning 

Med anledning av de regler och delegationer som kommunstyrelsen och 

kommunfullmäktige beslutat om avseende finans‐ och kraftverksamhet 

rapporteras månadsvis positioner och genomförda affärer för att 

kommunstyrelsen ska vara uppdaterad om dessa verksamhetens positioner 

samt att beslutade regler och ramar följs. 

Beslutsunderlag 

Finans‐ och kraftrapport maj 2024 

Beredningsansvariga 

Anna‐Karin Nilsson 

Anna Westerlund 

Näringslivs‐ och arbetsutskottets beslutsgång 

Näringslivs‐ och arbetsutskottet beslutar enligt tjänsteskrivelsens förslag. 

 

Kommunstyrelsens beslutsordning 

Kommunstyrelsen beslutar enligt näringslivs‐ och arbetsutskottets förslag. 

Beslutet ska skickas till 

Olof Jansson 
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§ 115 

 

Diarienr: KS‐2024/00023 

Finans‐ och kraftrapport juni 2024 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

att godkänna Finans‐ och kraftrapport juni 2024. 

Ärendebeskrivning 

Med anledning av de regler och delegationer som kommunstyrelsen och 

kommunfullmäktige beslutat om avseende finans‐ och kraftverksamhet 

rapporteras månadsvis positioner och genomförda affärer för att 

kommunstyrelsen ska vara uppdaterad om dessa verksamhetens positioner 

samt att beslutade regler och ramar följs. 

Beslutsunderlag 

Finans‐ och kraftrapport juni 2024 

Beredningsansvariga 

Anna‐Karin Nilsson 

Anna Westerlund 

Näringslivs‐ och arbetsutskottets beslutsgång 

Näringslivs‐ och arbetsutskottet beslutar enligt tjänsteskrivelsens förslag. 

 

Kommunstyrelsens beslutsordning 

Kommunstyrelsen beslutar enligt näringslivs‐ och arbetsutskottets förslag. 

Beslutet ska skickas till 
Olof Jansson     
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§ 116 

 

Diarienr: KS‐2024/00033 

Anmälan av delegationsbeslut 2024 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

att godkänna redovisningen av delegationsbeslut. 

Ärendebeskrivning 

Delegationsbeslut kommunstyrelsens utskott. Bilaga 
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§ 117 

 

Diarienr: KS‐2024/00034 

Anmälningsärenden 2024‐08‐13 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

att lägga anmälningsärenden till handlingarna. 

Ärendebeskrivning 

Revisionsdokument för verksamhetsåret 2023 för Samordningsförbundet 

Umeåregionen. Bilagor 

 

Save the date ‐ Mötesplats Digitala Västerbotten Umeå 26‐27 november 

2024. https://motesplats.digitalavasterbotten.se/ 

 

Avisering om kommande villkors‐ och premieförändringar 2025. Bilagor. 

Dnr KS‐2024/00703 

 

Information till nämnder om pågående arbete ang. NIS2‐direktivet. Bilaga. 
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§ 118 

 

Diarienr: KS‐2023/00703 

Motion 11/2023: AI – möjligheter och risker 

Förslag till beslut 

Kommunfullmäktige beslutar  

 

att avslå motion nr 11/2023 enligt yttranden från tekniska nämnden och 

jämställdhetsutskottet. 

 

Reservation 

Veronica Kerr (KD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande 

om att bifalla motionen. 

Maria Lindvall (‐) (L) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande 

om att anse motionen besvarad. 

Ärendebeskrivning 

I en motion väckt i kommunfullmäktige den 2023‐09‐25 yrkar Veronica Kerr 

och Anders Sellström (KD): Att ge kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram 

en samlad strategi för hur kommunen ska förhålla sig till AI. Strategin ska 

definiera i vilka avseende kommunen kan dra nytta av AI, beskriva de risker 

som finns samt innehålla etiska riktlinjer. 

 

Tekniska nämnden och jämställdhetsutskottet har yttrat sig och föreslår 

kommunfullmäktige att avslå motionen. 

Beslutsunderlag 

Motionen 

Tekniska nämndens protokoll 2024‐02‐22, § 17 

Jämställdhetsutskottets protokoll 2024‐04‐04, § 11 

 

Näringslivs‐ och arbetsutskottets beslutsordning 

Näringslivs‐ och arbetsutskottet beslutar enligt tjänsteskrivelsens förslag 

att avslå motionen. 



Sida 27 av 54 

Umeå kommun  Sammanträdesprotokoll 

Kommunstyrelsen  2024‐08‐13 

 

       
Justerares sign:    Utdraget bestyrks: 

 

 

Kommunstyrelsens beslutsordning 

Yrkanden 

Hans Lindberg (S) och Lars Forsgren (SD) – Bifall till näringslivs‐ och 

arbetsutskottets förslag om att avslå motionen. 

Veronica Kerr (KD) – Bifall till motionen.  

Maria Lindvall (‐) (L) – Bifall till att anse motionen besvarad. 

 

Propositionsordning som godkänns 

Bifall till näringslivs‐ och arbetsutskottets förslag om att avslå motionen 

mot bifall till motionen mot att anse motionen besvarad. Ordföranden 

finner att kommunstyrelsen beslutar att bifalla näringslivs‐ och 

arbetsutskottets förslag om att avslå motionen. 

 

Reservation 

Veronica Kerr (KD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande 

om att bifalla motionen. 

Maria Lindvall (‐) (L) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande 

om att anse motionen besvarad. 

Beslutet ska skickas till 
Motionärerna  

Tekniska nämnden     
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§ 119 

 

Diarienr: KS‐2023/00704 

Motion 12/2023: Underlätta för politiska partier 

och ungdomsförbund att besöka Umeås 

gymnasieskolor; Madelene Nord (M) och Joline 

Göttfert (M) 

Förslag till beslut 

Kommunfullmäktige beslutar  

 

att bifalla motion nr 12/2023 enligt yttranden från gymnasie‐ och 

vuxenutbildningsnämnden och jämställdhetsutskottet. 

Ärendebeskrivning 

I en motion väckt i kommunfullmäktige den 2023‐09‐25 yrkar Madelene 

Nord (M) och Joline Göttfert (M):  

 

att uppdra till gymnasie‐och vuxenutbildningsnämnden att i dialog med 

rektorerna och de politiska ungdomsförbunden ta fram nya riktlinjer för 

hur politiska partier och ungdomsförbund tillåts besöka de kommunala 

gymnasieskolorna. 

 

Gymnasie‐ och vuxenutbildningsnämnden och jämställdhetsutskottet har 

yttrat sig och föreslår kommunfullmäktige att bifalla motionen. 

Beslutsunderlag 

Motionen 

Gymnasie‐ och vuxenutbildningsnämndens protokoll 2024‐02‐21, § 14 

Jämställdhetsutskottets protokoll 2024‐04‐04, § 12 

 

Näringslivs‐ och arbetsutskottets beslutsordning 

Näringslivs‐ och arbetsutskottet beslutar enligt tjänsteskrivelsens förslag 

att bifalla motionen. 



Sida 29 av 54 

Umeå kommun  Sammanträdesprotokoll 

Kommunstyrelsen  2024‐08‐13 

 

       
Justerares sign:    Utdraget bestyrks: 

 

 

Kommunstyrelsens beslutsordning 

Kommunstyrelsen beslutar enligt näringslivs‐ och arbetsutskottets förslag 

att bifalla motionen. 

Beslutet ska skickas till 
Motionärerna 

Gymnasie‐ och vuxenutbildningsnämnden 

     
 

 

 

   



Sida 30 av 54 

Umeå kommun  Sammanträdesprotokoll 

Kommunstyrelsen  2024‐08‐13 

 

       
Justerares sign:    Utdraget bestyrks: 

 

§ 120 

 

Diarienr: KS‐2023/00708 

Motion 13/2023: Utegym och lekplats i anslutning 

till Arboretum; Igor Hell (M) 

Förslag till beslut 

Kommunfullmäktige beslutar  

 

att avslå motionen, i enlighet med tekniska nämndens yttrande. 

 

Reservation 

Anders Ågren (M) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande 

om att bifalla motionen. 

Ärendebeskrivning 

I en motion väckt i kommunfullmäktige den 2023‐09‐25 yrkar Igor Hell (M):  

 

att fullmäktige beslutar att utreda om att bygga ett utegym i området runt 

Arboretum efter Umeälven, att fullmäktige beslutar att utreda om att 

bygga en lekplats i området runt Arboretum efter Umeälven. 

 

Tekniska nämnden har yttrat sig och föreslår kommunfullmäktige att avslå 

motionen då nämnda ytor inte är lämpliga och att vi ej har full rådighet 

över dem. 

Beslutsunderlag 

Motionen 

Tekniska nämndens protokoll 2024‐04‐25, § 43 

 

Näringslivs‐ och arbetsutskottets beslutsordning 

Yrkanden 

Hans Lindberg (S) – Bifall till tjänsteskrivelsens förslag (avslå motionen). 

Anders Ågren (M) – Bifall till motionen. 
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Propositionsordning som godkänns 

Bifall till tjänsteskrivelsens förslag (avslå motionen) mot bifall till motionen. 

Ordföranden finner att utskottet bifaller tjänsteskrivelsens förslag. 

 

Kommunstyrelsens beslutsordning 

Yrkanden 

Hans Lindberg (S) och Lars Forsgren (SD) – Bifall till näringslivs‐ och 

arbetsutskottets förslag att avslå motionen. 

Anders Ågren (M) – Bifall till motionen. 

 

Propositionsordning som godkänns 

Bifall till näringslivs‐ och arbetsutskottets förslag att avslå motionen mot 

Anders Ågrens (M) förslag om att bifalla motionen. Ordföranden finner att 

kommunstyrelsen beslutar att bifalla näringslivs‐ och arbetsutskottets 

förslag att avslå motionen. 

 

Reservation 

Anders Ågren (M) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande 

om att bifalla motionen. 

 

Beslutet ska skickas till 

Motionären 

Tekniska nämnden 
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§ 121 

 

Diarienr: KS‐2023/00883 

Motion 17/2023: Nej till Nato‐baser och kärnvapen 

i Umeå; Bore Sköld (V) 

Förslag till beslut 

Kommunfullmäktige beslutar  

 

att anse motion 17/2023 – Nej till Nato‐baser och kärnvapen i Umeå 

besvarad genom yttrandet.  

 

Reservation 

Anders Ågren (M) och Lars Forsgren (SD) reserverar sig mot beslutet till 

förmån för egna yrkanden om att avslå motionen. 

 

Bore Sköld reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande om 

bifall till motionen. 

Ärendebeskrivning 

I motion 17/2023 yrkar Bore Sköld (V):  

 

1. att Umeå kommun ansluter sig till ICAN Cities Appeal till stöd för 

FN:s konvention om kärnvapenförbud,  

2. att Umeå kommunfullmäktige deklarerar att Umeå kommun ska 

förbli en kärnvapenfri zon,  

3. att Umeå kommunfullmäktige tar ställning för att kommunens mark 

fortsättningsvis inte blir föremål för etablering av främmande 

militära anläggningar eller Nato. 

Motionären hänvisar till det oroliga omvärldsläget samt Sveriges 

förestående inträde i Nato och menar att dessa faktorer öppnar upp 

möjligheten att kärnvapen kan komma att placeras på svensk mark och att 

svenska styrkor kan involveras i kärnvapenrelaterad planering och 

övningar. Motionären önskar ett tydligt ställningstagande från Umeå 



Sida 33 av 54 

Umeå kommun  Sammanträdesprotokoll 

Kommunstyrelsen  2024‐08‐13 

 

       
Justerares sign:    Utdraget bestyrks: 

 

kommun för att göra Umeå till en föregångskommun i Sverige för ett 

kärnvapenfritt samhälle. 

 

Yttrande  

Umeå kommun har högt ställda ambitioner för hållbarhet med det 

övergripande målet att hela Umeå kommuns utveckling och tillväxt ska ske 

med social, ekologisk, ekonomisk och kulturell hållbarhet. I centrum för 

detta är att aktivt arbeta för att skapa goda levnadsvillkor för alla, utan att 

överskrida de utsläppsgränser som anges i Parisavtalet. Vidare är ett av 

målen för det internationella arbetet i Umeå enligt det internationella 

program som antogs av kommunfullmäktige 2018 att “ett närmande sker 

mellan folk, städer och regioner i syfte att stödja och främja en fredlig och 

demokratisk utveckling i Europa och i vår omvärld”. 

 

Motionären hänvisar till att Göteborg blev första stad att ansluta sig till 

ICAN Cities Appeal, ett beslut som fattades av Göteborgs 

kommunfullmäktige i augusti 2020. Beslutet överklagades till förvaltnings‐

rätten som 2021 upphävde detsamma. Även Stockholms stad har 

behandlat en motion om anslutning till ICAN Cities Appeal i sitt 

kommunfullmäktige och beslutade i maj 2022 att anse motionen besvarad 

med hänvisning till att utrikespolitiska åtgärder enbart är en statlig 

kompetens. 

 

Arbetet för en kärnvapenfri värld är mycket angeläget och av stor vikt för 

en stabil global utveckling och ligger i linje med de övergripande 

målsättningar som Umeå kommunfullmäktige antagit. Ovan nämnda 

rättsfall fastställer dock mycket tydligt att kommuners medlemskap i 

organisationen ICAN inte faller inom ramen för den kommunala 

kompetensen. 

 

Gällande att‐sats 3 finns en process för företagsetableringar som skall 

säkerställa att Umeå kommun gör riskneutrala markanvisningar som 

stärker och utvecklar Umeå som en attraktiv stad för företagande såväl 

som att leva och bo i. När ett företag visar intresse för mark i Umeå 

ansvarar Mark och exploatering för att markanvisning och efterföljande 

markförsäljning sker med korrekta villkor och till aktörer som följer lagar 

och regler samt bidrar till en hållbar tillväxt.  
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Den som visat intresse för att köpa mark granskas i flera steg:  

Inledningsvis bedöms om den intresserades idé överensstämmer med 

kommunens mål och strategier för tillväxt. Därefter görs alltid en s k 

motpartsgranskning där bl a ekonomisk status och genomförandeförmåga 

genomlyses, men också eventuella noteringar om oegentligheter och brott. 

Vid behov fördjupas analysen och då kan t ex Polisen och Säpo involveras.  

Om motpartsgranskningen ger ”grönt ljus” kan beslut om mindre och 

enklare markanvisningar fattas på delegation av tjänstepersoner. När den 

kommande markförsäljningen överstiger delegationsbeloppet, om ett urval 

bland flera intresserade aktörer behöver göras eller om ärendet på något 

sätt är känsligt eller principiellt lyfts dock förslaget till beslut i stället till 

kommunstyrelsens planeringsutskott.  

 

Inför försäljningen kontrolleras att bygglov och andra tillstånd är klara och 

att aktören har för avsikt att påbörja byggprocessen i närtid. Vid behov följs 

också vissa aspekter från motpartsgranskningen upp, t ex 

projektorganisation och finansiering. Först därefter säljs den kommunala 

marken. 

 

Vid årsskiftet trädde också en ny lag i kraft (lag 2023:560) gällande 

granskning av utländska direktinvesteringar. Denna lag kommer att stärka 

kommuner i sin riskanalys under beslutsprocess då direktkontakt kan tas 

med den nationella instansen som kan bistå i analyser. Lagen syftar till att 

hindra utländska direktinvesteringar i svensk skyddsvärd verksamhet som 

kan inverka skadligt på Sveriges säkerhet eller på allmän ordning eller 

allmän säkerhet i Sverige.  

 

Med dessa processer säkerställer Umeå kommun att kommunal mark säljs 

för en positiv tillväxt av Umeå. Umeå kommun tar därför inte ställning till 

specifik bransch eller verksamhet innan intresse och analyser finns. 

Beslutsunderlag 

Motionen 

Beredningsansvariga 

Helen Nilsson, mark‐ och exploateringschef 
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Agneta Filén, näringslivsutvecklare 

 

Näringslivs‐ och arbetsutskottets beslutsordning 

Yrkanden 

Hans Lindberg (S) – Bifall till tjänsteskrivelsens förslag (besvarad). 

Anders Ågren (M) – Avslag till motionen. 

Bore Sköld (V) – Bifall till motionen. 

 

Propositionsordning som godkänns 

Bifall till tjänsteskrivelsens förslag (anse motionen besvarad) mot bifall till 

motionen mot avslag till motionen. Ordföranden finner att utskottet 

bifaller tjänsteskrivelsens förslag att anse motionen besvarad. 

 

Kommunstyrelsens beslutsordning 

Yrkanden 

Hans Lindberg (S) och Mattias Larsson (C) – Bifall till näringslivs‐ och 

arbetsutskottets förslag (anse motionen besvarad). 

 

Anders Ågren (M), Lars Forsgren (SD) och Maria Lindvall (‐) (L) – Avslag till 

motionen. 

 

Bore Sköld (V) – Bifall till motionen. 

 

Nils Seye Larsen (MP) – Bifall till andra att‐satsen. 

 

Propositionsordning som godkänns 

Bifall till näringslivs‐ och arbetsutskottets förslag (anse motionen besvarad) 

mot bifall till motionen mot avslag till motionen mot Nils Seye Larsens (MP) 

förslag om bifall till att‐sats 2. Ordföranden finner att kommunstyrelsen 

bifaller näringslivs‐ och arbetsutskottets förslag att anse motionen 

besvarad. 

 

Reservation 

Anders Ågren (M) och Lars Forsgren (SD) reserverar sig mot beslutet till 

förmån för egna yrkanden om att avslå motionen. 
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Bore Sköld reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande om 

bifall till motionen. 

 

Beslutet ska skickas till 

Motionären     
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§ 122 

 

Diarienr: KS‐2024/00072 

Motion 1/2024: Avskaffa bidrag till etniska 

föreningar; Joline Göttfert (M) 

Förslag till beslut 

Kommunfullmäktige beslutar  

 

att avslå motion nr 1/2024 enligt yttranden från fritidsnämnden och 

jämställdhetsutskottet. 

 

Reservation 

Anders Ågren (M) och Lars Forsgren (SD) reserverar sig mot beslutet till 

förmån för egna bifallsyrkanden. 

Ärendebeskrivning 

I en motion väckt i kommunfullmäktige i februari 2024 yrkar Joline Göttfert 

(M) att kommunfullmäktige ska besluta att; uppdra till fritidsnämnden att 

uppdatera sina riktlinjer för föreningsbidrag så att etnisk tillhörighet inte 

längre är ett område som ligger till grund för en förening att beviljas 

kommunalt stöd. 

 

Fritidsnämnden och jämställdhetsutskottet har yttrat sig och föreslår 

kommunfullmäktige att avslå motionen. 

Beslutsunderlag 

Motionen 

Fritidsnämndens protokoll 2024‐03‐20, § 21 

Jämställdhetsutskottets protokoll 2024‐05‐02, § 14 

 

Näringslivs‐ och arbetsutskottets beslutsordning 

Yrkanden 

Hans Lindberg (S) – Bifall till tjänsteskrivelsens förslag (avslå motionen). 

Anders Ågren (M) – Bifall till motionen. 
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Propositionsordning som godkänns 

Bifall till tjänsteskrivelsens förslag (avslå motionen) mot bifall till motionen. 

Ordföranden finner att utskottet bifaller tjänsteskrivelsens förslag att avslå 

motionen. 

 

Kommunstyrelsens beslutsordning 

Yrkanden 

Tomas Wennström (S) och Bore Sköld (V) – Bifall till näringslivs‐ och 

arbetsutskottets förslag att avslå motionen. 

 

Anders Ågren (M) och Lars Forsgren (SD) – Bifall till motionen. 

 

Propositionsordning som godkänns 

Bifall till näringslivs‐ och arbetsutskottets förslag (avslå motionen) mot 

bifall till motionen. Ordföranden finner att kommunstyrelsen bifaller 

näringslivs‐ och arbetsutskottets förslag att avslå motionen. 

 

Reservation 

Anders Ågren (M) och Lars Forsgren (SD) reserverar sig mot beslutet till 

förmån för egna bifallsyrkanden. 

Beslutet ska skickas till 
Motionären 

Fritidsnämnden     
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§ 123 

 

Diarienr: KS‐2024/00570 

Taxor och avgifter för flytt och förvaring av fordon 

Förslag till beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att fastställa taxor för flytt och förvaring av fordon enligt tekniska 

nämndens förslag i bilaga. 

Ärendebeskrivning 

Gator och parker utför varje vecka fordonsflyttar med stöd av lagen Lag  

(1982:129) om flyttning av fordon i vissa fall. I samband med detta arbete  

har kommunen kostnader. För att få ersättning för faktiska kostnader, vill  

Gator och parker därför införa avgifter enligt bilaga. 

Beslutsunderlag 

Tekniska nämndens protokoll 2024‐05‐23, § 51. 

Taxor och avgifter för flytt och förvaring av fordon. Bilaga. 

Näringslivs‐ och arbetsutskottets beslutsgång 

Näringslivs‐ och arbetsutskottet beslutar enligt tjänsteskrivelsens förslag. 

 

Kommunstyrelsens beslutsordning 

Kommunstyrelsen beslutar enligt näringslivs‐ och arbetsutskottets förslag. 

Beslutet ska skickas till 
Tekniska nämnden     
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§ 124 

 

Diarienr: KS‐2024/00571 

Taxor och avgifter äldrenämnden 2025 

Förslag till beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att avgifter för hemtjänst enligt SoL förändras enligt reviderat 

beslutsunderlag 2024‐05‐23 och att föreslagen höjning för nivå ett och två 

genomförs i två etapper, första höjningen sker 1 januari 2025 och andra 

höjningen sker 1 januari 2026  

 

att avgifter för hemsjukvård inklusive hjälpmedel enligt HSL utreds och 

beslutas hösten 2024 

 

att avgifter för övriga insatser fortlöper enligt tidigare beslut. 

 

Reservation 

Anders Ågren (M) och Bore Sköld (V) reserverar sig mot beslutet till förmån 

för eget avslagsyrkande. 

 

Särskilt uttalande 

Lars Forsgren (SD) – Deltar inte i beslutet (återkommer i 

kommunfullmäktige) 

Ärendebeskrivning 

Äldrenämnden har skickat över förslag på taxeändringar.  

 

Äldrenämnden 2024‐05‐23 föreslår kommunfullmäktige bland annat att 

avgifter för hemtjänst enligt SoL förändras enligt beslutsunderlag och att 

föreslagen höjning för nivå ett och två genomförs i två etapper, första 

höjningen sker 1 januari 2025 och andra höjningen sker 1 januari 2026.  
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Individ‐ och familjenämnden 2024‐05‐22 föreslår kommunfullmäktige 

bland annat att besluta att avgifter för hemtjänst enligt SoL förändras 

enligt beslutsunderlag och verkställs från 1 januari 2025. 

 

Stadsledningskontoret föreslår att kommunstyrelsens näringslivs‐ och 

arbetsutskott återremitterar dessa två ärenden till respektive nämnd för 

att synkronisera införandet. 

 

Individ‐ och familjenämnden har 2024‐06‐19 kompletterat sitt beslut från 

2024‐05‐22 med att föreslå att avgifter för hemtjänst enligt SoL förändras 

enligt beslutsunderlag och verkställs i två steg för nivå 1 och 2, från 1 

januari 2025 och vidare slutlig avgiftshöjning verkställs 1 januari 2026. 

Beslutsunderlag 

ÄN protokoll 2024‐05‐23 

Beslutsunderlag avgifter, reviderad 2025‐05‐23 

IFN protokoll 2024‐05‐22 

IFN protokoll 2024‐06‐19 

Förslag till beslut (tjänsteskrivelsen) 

Näringslivs‐ och arbetsutskottet beslutar 

 

att återremittera ärendet till äldrenämnden för att harmonisera införandet 

av taxan med individ‐ och familjenämnden så att likabehandling gäller 

avseende hemtjänsttaxan. 

 

Näringslivs‐ och arbetsutskottets beslutsordning 

Yrkanden 

Hans Lindberg (S) – Bifall till tjänsteskrivelsens förslag (återremiss). 

 

Anders Ågren (M) och Bore Sköld (V) – Ärendet ska avgöras idag och att 

avslå äldrenämndens förslag till förändringar av taxor och avgifter för 2025. 

 

Propositionsordning som godkänns 

Bifall till tjänsteskrivelsens förslag (återremiss) mot att ärendet ska avgöras 

idag. Ordföranden finner att näringslivs‐ och arbetsutskottet beslutar att 

ärendet ska avgöras idag. 
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Därefter konstaterar ordföranden att det bara finns ett avslagsyrkande och 

att näringslivs‐ och arbetsutskottet beslutar att avslå äldrenämndens 

förslag till förändringar av taxor och avgifter för 2025. 

 

Protokollsanteckning 

Hans Lindberg (S), Janet Ågren (S) och Tomas Wennström (S) deltar inte i 

beslutet då vi förordar tjänsteskrivelsens förslag att ärendet ska 

återremitteras till äldrenämnden för att harmonisera införandet av taxan 

med individ‐ och familjenämnden så att likabehandling gäller avseende 

hemtjänsttaxan. 

 

Kommunstyrelsens beslutsordning 

Yrkanden 

Hans Lindberg (S), Veronica Kerr (KD) och Nils Seye Larsen (MP) – Bifall till 

äldrenämndens förslag om ändring av taxor. 

 

Anders Ågren (M) och Bore Sköld (V) – Bifall till näringslivs‐ och 

arbetsutskottets förslag (avslag till förslaget om ändring av taxor). 

 

Propositionsordning som godkänns 

Bifall mot avslag till äldrenämndens förslag om ändring av taxor. 

Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar att bifalla ändring av 

taxor. 

 

Reservation 

Anders Ågren (M) och Bore Sköld (V) reserverar sig mot beslutet till förmån 

för eget avslagsyrkande. 

 

Särskilt uttalande 

Lars Forsgren (SD) – Deltar inte i beslutet (återkommer i 

kommunfullmäktige) 

Beslutet ska skickas till 
ÄN 

IFN     
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§ 125 

 

Diarienr: KS‐2024/00640 

Taxor och avgifter individ‐ och familjenämnden 

2025 

Förslag till beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att avgifter för hemtjänst enligt SoL förändras enligt beslutsunderlag och 

verkställs i två steg för nivå 1 och 2, från 1 januari 2025 och vidare slutlig 

avgiftshöjning verkställs 1 januari 2026. 

 

att avgifter för hemsjukvård inklusive hjälpmedel enligt HSL utreds och 

beslutas hösten 2024. 

 

att avgifter för familjerådgivning höjs till regionens egenavgift och följer 

denna framgent. 

 

Reservation 

Anders Ågren (M) och Bore Sköld (V) reserverar sig mot beslutet till förmån 

för egna avslagsyrkanden. 

 

Särskilt uttalande 

Lars Forsgren (SD) – Deltar inte i beslutet (återkommer i 

kommunfullmäktige) 

Ärendebeskrivning 

Individ‐ och familjenämnden har skickat över förslag på taxeändringar.  

 

I förslaget föreslår Individ‐ och familjenämnden 2024‐05‐22 bland annat 

kommunfullmäktige att besluta att avgifter för hemtjänst enligt SoL 

förändras enligt beslutsunderlag och verkställs från 1 januari 2025. 
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Äldrenämnden föreslår 2024‐05‐23 kommunfullmäktige att avgifter för 

hemtjänst enligt SoL förändras enligt beslutsunderlag och att föreslagen 

höjning för nivå ett och två genomförs i två etapper, första höjningen sker 

1 januari 2025 och andra höjningen sker 1 januari 2026. 

 

Stadsledningskontoret föreslår att kommunstyrelsens näringslivs‐ och 

arbetsutskott återremitterar dessa två ärenden till respektive nämnd för 

att synkronisera införandet. 

 

Individ‐ och familjenämnden har 2024‐06‐19 kompletterat sitt beslut från 

2024‐05‐22 med att föreslå att avgifter för hemtjänst enligt SoL förändras 

enligt beslutsunderlag och verkställs i två steg för nivå 1 och 2, från 1 

januari 2025 och vidare slutlig avgiftshöjning verkställs 1 januari 2026. 

Beslutsunderlag 

IFN protokoll 2024‐05‐22 

Beslutsunderlag avgifter 2024‐04‐09 

ÄN protokoll 2024‐05‐23 

IFN protokoll 2024‐06‐19 

Förslag till beslut (tjänsteskrivelsen) 

Näringslivs‐ och arbetsutskottet beslutar 

 

att återremittera ärendet till individ‐ och familjenämnden för att 

harmonisera införandet av taxan med äldrenämnden så att likabehandling 

gäller avseende hemtjänsttaxan. 

 

Näringslivs‐ och arbetsutskottets beslutsordning 

Yrkanden 

Hans Lindberg (S) – Bifall till tjänsteskrivelsens förslag (återremiss). 

 

Anders Ågren (M) och Bore Sköld (V) – Ärendet ska avgöras idag och att 

avslå individ‐ och familjenämndens förslag till förändringar av taxor och 

avgifter för 2025. 

 

Propositionsordning som godkänns 
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Bifall till tjänsteskrivelsens förslag (återremiss) mot att ärendet ska avgöras 

idag. Ordföranden finner att näringslivs‐ och arbetsutskottet beslutar att 

ärendet ska avgöras idag. 

 

Därefter konstaterar ordföranden att det bara finns ett avslagsyrkande och 

att näringslivs‐ och arbetsutskottet beslutar att avslå individ‐ och 

familjenämndens förslag till förändringar av taxor och avgifter för 2025. 

 

Protokollsanteckning 

Hans Lindberg (S), Janet Ågren (S) och Tomas Wennström (S) deltar inte i 

beslutet då vi förordar tjänsteskrivelsens förslag att ärendet ska 

återremitteras till individ‐ och familjenämnden för att harmonisera 

införandet av taxan med äldrenämnden så att likabehandling gäller 

avseende hemtjänsttaxan. 

 

Kommunstyrelsens beslutsordning 

Yrkanden 

Hans Lindberg (S), Veronica Kerr (KD) och Nils Seye Larsen (MP) – Bifall till 

individ‐ och familjenämndens förslag om ändring av taxor inklusive 

komplettering 2024‐06‐19.  

 

Anders Ågren (M) och Bore Sköld (V) – Bifall till näringslivs‐ och 

arbetsutskottets förslag (avslag till förslaget om ändring av taxor). 

 

Propositionsordning som godkänns 

Bifall mot avslag till individ‐ och familjenämndens förslag om ändring av 

taxor inklusive komplettering 2024‐06‐19. Ordföranden finner att 

kommunstyrelsen beslutar att bifalla individ‐ och familjenämndens förslag 

om ändring av taxor inklusive komplettering 2024‐06‐19. 

 

Reservation 

Anders Ågren (M) och Bore Sköld (V) reserverar sig mot beslutet till förmån 

för egna avslagsyrkanden. 

 

Särskilt uttalande 

Lars Forsgren (SD) – Deltar inte i beslutet (återkommer i 

kommunfullmäktige) 
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Beslutet ska skickas till 
IFN 

ÄN     
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§ 126 

 

Diarienr: KS‐2024/00590 

Revidering av taxor för lokaler och anläggningar 

2025 

Förslag till beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att anta nya taxor för lokaler och anläggningar avseende kategorierna  

privatperson och företag 

 

att anta ny årsavgift för träningskort i styrkehallen på Umeå Energi  

Arena Vatten 

 

att de nya taxorna och den nya årsavgiften träder i kraft 1 januari 2025. 

 

Reservation 

Anders Ågren (M) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Se skriftlig reservation under kommunstyrelsens beslutsordning. 

Ärendebeskrivning 

Fritidsnämnden föreslår 2024‐05‐22 att kommunfullmäktige reviderar 

taxor för lokaler och anläggningar enligt nedan som träder i kraft 1 januari 

2025. 

 

Fritidsnämnden har tre kategorier för taxor i kommunens lokaler och  

anläggningar: förening, privatperson och företag. Förslaget är att göra en  

större justering av taxor för privatpersoner och företag inför 2025. 

En jämförelse med ett antal kommuner i Sverige (Norrlandskommuner,  

städer över 100 000 invånare samt universitetsstäder) visar att Umeå  

kommun har relativt låga taxor för privatpersoner och företag. De  

jämförbara kommunerna har dock olika taxekategorier, både till antal och  

vilka som ingår i respektive kategori, vilket gör att taxorna inte alltid är helt  

jämförbara. I jämförelsen ingick taxor för ishall, konstgräs samt idrottshall  
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(40x20m). 

 

Under den senaste 10‐årsperioden har taxorna endast höjts med i snitt 1,7  

procent per år. Samtidigt har kostnaderna för att tillhandahålla kommunala  

tjänster, underhåll och infrastruktur ökat betydligt mer på grund av  

inflation och andra kostnadsökningar. En större höjning är nödvändig för  

att kompensera för dessa ökade kostnader samt för att ha likvärdiga taxor  

som övriga kommuner. 

 

Förslaget är en höjning på 20 procent vilket exempelvis innebär att följande 

taxor höjs enligt nedan (kr/tim):  

 

Nuvarande taxa   Taxa med 20 % höjning  

Ishall privatperson   478     574  

Ishall företag   637     764  

 

Konstgräs privatperson   464     556  

Konstgräs företag   599     719  

 

Idrottshall privatperson   395     473  

Idrottshall företag   527     633  

 

Föreningstaxan är inte aktuell för en större justering och är därför inte med 

i det här förslaget. Föreningstaxan är svår att jämföra med andra 

kommuner då den ofta är kopplad till det lokala aktivitetsstödet. Umeå 

kommun har relativt höga föreningstaxor men har då också bland det 

högsta aktivitetsstödet i Sverige.  

 

Inför 2025 behövs även en revidering av årsavgiften för träningskort i 

styrkehallen på Umeå Energi Arena Vatten. I dagsläget är avgiften på 2 850 

kr/år för en privatperson. Vid en jämförelse med övriga gym i Umeå har 

styrkehallen den lägsta avgiften. Förslaget är en höjning på ca 30 procent 

vilket ger en ny årsavgift på 3 750 kr. Den avgiften är fortfarande lägre än 

övriga gym men styrkehallen tillhandahåller i dagsläget något äldre 

maskiner och utrustning samt att övriga gym ofta erbjuder gruppträning. 

Beslutsunderlag 
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Fritidsnämndens protokoll 2024‐05‐22, § 37. 

Näringslivs‐ och arbetsutskottets beslutsgång 

Yrkanden 

Anders Ågren (M) med instämmande av Mattias Larsson (C) ‐ Att ny 

årsavgift för träningskort i styrkehallen på Umeå Energi Arena Vatten 

fastställs till 4788 kr. I övrigt bifall till att‐sats 1 och 3. 

 

Hans Lindberg (S) – Bifall till tjänsteskrivelsens förslag. 

 

Propositionsordning som godkänns 

Bifall till tjänsteskrivelsens förslag mot Anders Ågrens m.fl. förslag. 

Ordföranden finner att näringslivs‐ och arbetsutskottet beslutar enligt 

tjänsteskrivelsens förslag. 

 

Reservation 

Anders Ågren (M) och Lena Andersson (M) ‐ Gymverksamhet bör inte 

bedrivas i kommunal regi. I synnerhet inte när det finns en väl fungerande 

marknad på området. I Umeå finns det gott om privata gym och 

träningsanläggningar. Umeå kommun har trots detta viss gymverksamhet, 

som dessutom har den lägsta avgiften i Umeå. Trots den föreslagna 

avgiftshöjningen på 30 procent, så kommer styrkehallen fortsatt att ha en 

lägre årsavgift än övriga gym. Moderaterna anser att Umeå kommun inte 

ska bedriva gymverksamhet, och återkommer i den principiella 

frågeställningen i annat sammanhang. Men till dess så bör åtminstone 

årsavgiften fastställas till en högre nivå, så att inte Umeå kommun ägnar sig 

åt osund konkurrens gentemot de privata aktörerna. 

 

Kommunstyrelsens beslutsordning 

Yrkanden 

Hans Lindberg (S), Lars Forsgren (SD) och Nils Seye Larsen (MP) – Bifall till 

näringslivs‐ och arbetsutskottets förslag.  

 

Anders Ågren (M) med instämmande av Mattias Larsson (C), Maria 

Lindvall (‐) (L) och Veronica Kerr (KD) ‐ Att ny årsavgift för träningskort i 

styrkehallen på Umeå Energi Arena Vatten fastställs till 4788 kr. I övrigt 

bifall till att‐sats 1 och 3. 
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Propositionsordning som godkänns 

Bifall till näringslivs‐ och arbetsutskottets förslag mot Anders Ågrens m.fl. 

förslag. Ordföranden finner att näringslivs‐ och arbetsutskottet beslutar 

enligt näringslivs‐ och arbetsutskottets förslag. 

 

Reservation 

Anders Ågren (M) ‐ Gymverksamhet bör inte bedrivas i kommunal regi. I 

synnerhet inte när det finns en väl fungerande marknad på området. I 

Umeå finns det gott om privata gym och träningsanläggningar. Umeå 

kommun har trots detta viss gymverksamhet, som dessutom har den lägsta 

avgiften i Umeå. Trots den föreslagna avgiftshöjningen på 30 procent, så 

kommer styrkehallen fortsatt att ha en lägre årsavgift än övriga gym. 

Moderaterna anser att Umeå kommun inte ska bedriva gymverksamhet, 

och återkommer i den principiella frågeställningen i annat sammanhang. 

Men till dess så bör åtminstone årsavgiften fastställas till en högre nivå, så 

att inte Umeå kommun ägnar sig åt osund konkurrens gentemot de privata 

aktörerna. 

Beslutet ska skickas till 
Fritidsnämnden     
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§ 127 

 

Diarienr: KS‐2024/00722 

Fusion av Dåva Terminal AB (DTAB) 

Förslag till beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att Infrastruktur i Umeå AB:s helägda dotterbolag Dåva  

Terminal AB fusioneras in i moderbolaget. 

Ärendebeskrivning 

Umeå Kommunföretag AB:s styrelse har beslutat att föreslå att 

kommunfullmäktige beslutar att Infrastruktur i Umeå AB:s helägda 

dotterbolag Dåva Terminal AB fusioneras in i moderbolaget. 

 

Bakgrund 

Dåva Terminal AB (DTAB) bildades år 2016 som ett helägt dotterbolag till 

Infrastruktur i Umeå AB (INAB). DTAB:s syfte var att uppföra anläggningen 

Dåva terminal. DTAB skulle sedan vid viss tidpunkt överlåtas till Umeå 

Energi AB och Dåva DAC AB. INAB, Umeå Energi och Dåva DAC träffade i 

slutet av 2016 ett optionsavtal innebärande en rätt för Umeå Energi och 

Dåva DAC att förvärva aktierna i DTAB.  

 

Ett antal år senare gjordes en omfattande genomlysning av DTAB:s 

verksamhet vilken resulterade i en bedömning att INAB skulle fortsätta äga 

DTAB och Umeå kommunfullmäktige beslutade att upphäva optionsavtalet 

i februari 2022.  

 

Dåva terminal är nu uppförd, och det har bedömts finnas ekonomiska, 

juridiska och driftmässiga fördelar att nu fusionera DTAB in i INAB. 

Styrelsen för INAB och styrelsen för DTAB har vid sammanträde 2024‐04‐05 

respektive 2024‐02‐23 fattat beslut om att omgående inleda arbetet med 

att genom fusion överföra DTAB:s samtliga tillgångar och skulder till INAB.  
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Fusionen föranleder ingen ändring av bolagsordningen för INAB. Tidplanen 

är att fusionen ska vara genomförd per årsskiftet, innebärande att DTAB:s 

verksamhet upphör senast 2024‐12‐31. Bolagsordningen för INAB bedöms 

inte behövas uppdateras med anledning av föreslagen fusion. 

Beslutsunderlag 

Protokoll Umeå Kommunföretag AB nr 278, punkt 4:4 

Missiv. 

 

Kommunstyrelsens beslutsordning 

Kommunstyrelsen beslutar enligt Umeå Kommunföretag AB:s förslag. 

Beslutet ska skickas till 
Umeå Kommunföretag AB för vb till berörda. 
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§ 128 

 

Diarienr: KS‐2024/00723 

Fusion av Kompetensspridning i Umeå AB 

Förslag till beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

att Kompetensspridning i Umeå AB fusioneras in i moderbolaget Umeå 

Kommunföretag AB. 

Ärendebeskrivning 

Umeå Kommunföretag AB föreslår att Kommunfullmäktige beslutar att 

Kompetensspridning i Umeå AB fusioneras in i moderbolaget Umeå 

Kommunföretag AB. 

 

Bakgrund 

Kompetensspridning i Umeå AB (Kompetensspridning) bildades år 2009 och 

är ett helägt dotterbolag till Umeå Kommunföretag AB (UKF). Syftet med 

bolaget var att ta fram och sälja kommunala innovationer till andra 

kommuner. Det startade i Aktivitetskort på nätet och ambitionen var hög. 

Under åren har bolaget inhyst olika projektfinansierade verksamheter,  

vilka numera är flyttade till Umeå kommuns näringslivskontor via olika 

verksamhetsflyttar. Den verksamhet som finns kvar i Kompetensspridning 

är Aktivitetskort på nätet samt Nätverket för hållbart byggande. Dessa 

båda aktiviteter kan med fördel hanteras av moderbolaget UKF. För att 

behålla ingångna avtal föreslås därav en fusion av Kompetensspridning in i 

UKF. Parallellt med arbetet med fusionen kommer även bolagsordning och 

ägardirektiv för UKF att uppdateras. 

Beslutsunderlag 

Protokoll Umeå Kommunföretag AB nr 278, punkt 4:4 

Missiv 

 

Kommunstyrelsens beslutsordning 
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Kommunstyrelsen beslutar enligt Umeå Kommunföretag AB:s förslag. 

Beslutet ska skickas till 
Umeå Kommunföretag AB för vb till berörda     
 

 

 


